
 

 

Protokół z XI posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 
 w dniu 20.03.2024 r 

 

Miejsce posiedzenia:  siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. 
Szwajcarskiej 10 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.31 
Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 
Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z X posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat podziału pozostałych środków z rezerwy celowej na 2024 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy 

celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2024. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad. 1) 
Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy 
Czechów Północny. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu 
uczestniczy 11 członków Rady Dzielnicy na 15, co stanowi wymagane quorum. Przywitała 
obecnego na Posiedzeniu gościa - Pana Marcina Bubicza radnego Rady Miasta Lublin. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 2) 
Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 
propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 11 głosami. 
 
Ad. 3) 
Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 20.02.2024. 
Głosowanie: 10 – za, 0 – przeciw, 1 – wstrzymujący się. 
 
Ad. 4) 
Dyskusja – Piotr Zygan poinformował, że dokonano już wszystkich ustaleń i przekazano 
do referatu ds. samorządności w Kancelarii Prezydenta kompletne wnioski dotyczące 
realizacji trzech projektów z rezerwy celowej tj. doświetlenia ulicy Paderewskiego, budowy 
miejsc parkingowych wzdłuż ulicy Rogera oraz doświetlenia ciągów pieszych przy ulicy 



Zelwerowicza. Powiedział też, że wniosek dotyczący położenia nowej warstwy bitumicznej 
na ulicy Poturzyńskiej jest już także uzgodniony a ZDM przekaże go do Kancelarii 
Prezydenta w najbliższych dniach. Poinformował, że Rada Dzielnicy nie uzyskała zgody z 
Wydziału Gospodarowania Mieniem na wykonanie odgrodzenia osiedla domów 
jednorodzinnych od strony ulicy Gołębiewskiego a konkretnie działek nr 1/83, 1/84, 1/85 i 
przejścia na działce 1/86 celem zabezpieczenia przed migracją dzików na teren osiedla 
mieszkaniowego. Odczytał pismo z Wydziału Gospodarowania Mieniem informujące, że 
miasto nie będzie grodziło działek, gdyż poszczególne parcele utraciłyby dostęp do drogi 
publicznej. Justyna Szabat powiedziała, że odłownia dzików, która została ustawiona w 
pobliżu jest zabrana przez firmę wynajętą przez Urząd Miasta ponieważ prawdopodobnie 
została uszkodzona przez ekologów i na chwilę obecną mieszkańcy nie mają żadnego 
zabezpieczenia przed tymi zwierzętami. 
Głos w dyskusji zabrał pan Marcin Bubicz, radny Miasta Lublin, który powiedział, że 
rozumie stanowisko Urzędu Miasta w tej sprawie. Ponadto poinformował, że w najbliższym 
czasie ma spotkanie z dyrektorem Arkadiuszem Nahulukiem, na którym przedyskutuje tę 
sprawę i poinformuje, że chodzi w tym przypadku przede wszystkim o bezpieczeństwo 
mieszkańców. 
Po dyskusji ustalono, że decyzję odnośnie przeznaczenia kwoty 11 tys. zł z rezerwy 
celowej na ogrodzenie działek Rada Dzielnicy podejmie na kwietniowym posiedzeniu. 
Następnie, Przewodniczący Piotr Zygan w odniesieniu do następnego punktu posiedzenia  
zaproponował, aby podjąć jedną uchwałę, która zawierałaby trzy punkty finansowane ze 
środków rezerwy celowej tj. 
1. Organizacja biegu dzielnicowego „Czechowska Piątka” – 5 000 zł 
2. Organizacja spektaklu plenerowego „Cudowni mężczyźni z korbką” -  5 200 zł 
3. Organizacja dzielnicowego festynu Familijnego –  22 300 zł 
 
Planowany termin tych trzech imprez to 15.06.2024 r. Poinformował także, że Zarząd 
Dzielnicy wstępnie analizował oferty firm na zorganizowanie festynu. 
 
Ad. 5) 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytała treść i poddała projekt uchwały Nr 21/XI/2024 
pod głosowanie. Wynik głosowania: 11 za, 0 - przeciw i 0 - wstrzymujących się. 
Przewodnicząca poinformowała że Uchwała nr 21/XI/2024 w sprawie wyboru zadań do 
realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w 
roku 2024  została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 6) 
1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 
posiedzeniami: 
a) uczestniczyła w lutowej sesji Rady Miasta Lublin 
2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 
a) zorganizował wizję lokalną przy ulicy Rogera 8, w której uczestniczył pan Paweł Tycyk z 
Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta oraz dzielnicowy Straży 
Miejskiej pan Tomasz Skrobowski. Na wizji ustalono, że miejsca parkingowe, które mają 
być wykonane pomiędzy Rogera 8 a Noskowskiego 8 zostaną minimalnie przesunięte w 
stronę posesji Szkoły Podstawowej nr 43. 
b) zgłosiła się mieszkanka z ulicy Harnasie 10 (która ma niepełnosprawną córkę z 
porażeniem mózgowym na wózku inwalidzkim) z wnioskiem o namalowanie dwóch miejsc 
do parkowania dla osób niepełnosprawnych w pobliżu wejścia do klatki schodowej. 
Przewodniczący Piotr Zygan skierował pisemny wniosek w tej sprawie do Urzędu Miasta 



Lublin, na który otrzymał odpowiedź, że opracowano projekt stałej organizacji ruchu w tym 
miejscu uwzględniający miejsca dla niepełnosprawnych i przekazano go Zarządowi Dróg i 
Mostów do realizacji, 
c) zgłosił do budżetu obywatelskiego razem z Elżbietą Turską wniosek o budowę parkingu 
przy ulicy Symfonicznej 
d) wysłał zamówienie na 12 banerów w ramach akcji „Sprzątaj po swoim psie’ 
e) ma zaplanowane spotkanie z mieszkańcami ulicy Dereckiego dotyczące zakazu 
parkowania przy tej ulicy 
 
Ad. 7) 
Wolne wnioski: 
a) Członek Rady Dzielnicy Justyna Szabat zgłosiła wniosek o redukcję ubytków drogi na 
ulicach Gołębiewskiego, Bołbotta i Raginisa, 
b) Członek Rady Dzielnicy Zbigniew Zieliński zgłosił wniosek o zmianę organizacji ruchu 
polegającą na dopuszczeniu możliwości zawracania w kierunku ulicy Choiny na 
skrzyżowaniu ulicy Do Dysa z ulicą Bursaki, 
c) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Gulańczyk zgłosiła wniosek o uprzątnięcie liści ze 
ścieżki rowerowej i chodnika przy ulicy Zelwerowicza za ekranami dźwiękochłonnymi od 
ulicy Choiny do wjazdu na parking sklepu Stokrotka, 
d) Członek Rady Dzielnicy Lucyna Więcierzewska zgłosiła wniosek o naprawienie 
zapadnięcia kostki brukowej na wysepce przy przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu ulicy 
Choiny, ulicy Wojtasa i ulicy Zelwerowicza oraz naprawienie ubytku w asfalcie na 
skrzyżowaniu ulicy Szwajcarskiej i Paderewskiego. 
 
Ad. 8) 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i 
zamknęła posiedzenie o godz. 19:04. 
 
Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 
 
 
 
Podpis sporządzającego protokół:     Magdalena Szkodziak /-/ 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności 
2. uchwała nr 21/XI/2024 
 
 
       
      Protokół zatwierdzony w dniu 30 kwietnia 2024 
                 
                 Podpis Przewodniczącego obrad: 
                                                                               (po zatwierdzeniu protokołu) 
 
 
                                                                 Małgorzata Wielgosz /-/ 


